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An accompaniment to tithes:


Десятина – это Святыня Господня.
A tithe – is Holy unto the Lord.

И всякая десятина принадлежит Господу: это святыня Господня; (Лев.27:30)

And all the tithe of the land, whether of the seed of the land or of the fruit of the tree, is the LORD's. It is holy to the LORD. (Leviticus 27:30).

Десятина – это Заклятое.
A tithe – is Devoted.

Только все заклятое, что под заклятием отдает человек Господу из своей собственности, – все заклятое есть великая святыня Господня; (Лев.27:28)

'Nevertheless no devoted offering that a man may devote to the LORD of all that he has, both man and beast, or the field of his possession, shall be sold or redeemed; every devoted offering is most holy to the LORD. (Leviticus 27:28).

Десятина – это Начаток.
A tithe – is a Firstfruit.

Начатки плодов земли твоей приноси в дом Господа, Бога твоего (Исх.23:19)

The first of the firstfruits of your land you shall bring into the house of the LORD your God. (Exodus 23:19)
 
Если начаток свят, то и целое; и если корень свят, то и ветви. (Рим.11:16,17) 

For if the firstfruit is holy, the lump is also holy; and if the root is holy, so are the branches. (Romans 11:16-17).

ибо корень всех зол есть сребролюбие, которому предавшись, некоторые уклонились от веры и сами себя подвергли многим скорбям. (1Тим.6:9,10)

For the love of money is a root of all kinds of evil, for which some have strayed from the faith in their greediness, and pierced themselves through with many sorrows. (1 Timothy 6:9-10).

Десятина – это Лучшая часть.
A tithe – is the Best portion.

Видите, как велик тот, которому и Авраам патриарх дал десятину из лучших добыч своих. (Евр.7:4)

Now consider how great this man was, to whom even the patriarch Abraham gave a tenth of the spoils. (Hebrews 7:4).

Десятина – это Первородное.
A tithe – is the Firstborn.

Авель также принес от первородных стада своего и от тука их. И призрел Господь на Авеля и на дар его (Быт.4:4)

Abel also brought of the firstborn of his flock and of their fat. And the LORD respected Abel and his offering (Genesis 4:4)

Десятина – это Посвященное Господу.
A tithe – is Dedicated to the Lord.

И всякую десятину из крупного и мелкого скота, из всего, что проходит под жезлом десятое, должно посвящать Господу; не должно разбирать, хорошее ли то, или худое, и не должно заменять его; если же кто заменит его, то и само оно и замен его будет святынею и не может быть выкуплено. (Лев.27:32-33)

And concerning the tithe of the herd or the flock, of whatever passes under the rod, the tenth one shall be holy to the LORD. He shall not inquire whether it is good or bad, nor shall he exchange it; and if he exchanges it at all, then both it and the one exchanged for it shall be holy; it shall not be redeemed.' " (Leviticus 27:32-33).

Десятина – Принадлежит Господу.
A tithe – Belongs to the Lord.

Только первенцев из скота, которые по первенству принадлежат Господу, не должен никто посвящать: вол ли то, или мелкий скот, – Господни они. (Лев.27:26)

'But the firstborn of the animals, which should be the LORD's firstborn, no man shall dedicate; whether it is an ox or sheep, it is the LORD's. (Leviticus 27:26).

Десятина – это Возношение Господу.
A tithe – is an offering to the Lord.

вы будете возносить возношение Господу из всех десятин ваших (Чис.18:28)

Thus you shall also offer a heave offering to the LORD from all your tithes (Numbers 18:28).

Десятина – это Удел левитам.
A tithe – is the Portion of the levites.

а сынам Левия, вот, Я дал в удел десятину из всего, что у Израиля, за службу их, за то, что они отправляют службы в скинии собрания; (Чис.18:21)

Behold, I have given the children of Levi all the tithes in Israel as an inheritance in return for the work which they perform, the work of the tabernacle of meeting. (Numbers 18:21).

Десятина – это Свидетельство.
A tithe – is a Testimony.

И здесь десятины берут человеки смертные, а там – имеющий о себе свидетельство, что он живет. (Евр.7:8)

Here mortal men receive tithes, but there he receives them, of whom it is witnessed that he lives. (Hebrews 7:8).

Десятина – это Благословение, для имеющего обетования.
A tithe – is a Blessing from this promise.

Но сей, не происходящий от рода их, получил десятину от Авраама и благословил имевшего обетования. Без всякого же прекословия меньший благословляется большим. (Евр.7:6,7)

but he whose genealogy is not derived from them received tithes from Abraham and blessed him who had the promises. Now beyond all contradiction the lesser is blessed by the better. (Hebrews 7:6-7).

Десятина – это Участие в служении святым.
A tithe – is Partaking to the ministering to the saints.

они весьма убедительно просили нас принять дар и участие в служении святым; и не только то, чего мы надеялись, но они отдали самих себя, во-первых, Господу, [потом] и нам по воле Божией; (2Кор.8:4,5)

imploring us with much urgency that we would receive the gift and the fellowship of the ministering to the saints. And not only as we had hoped, but they first gave themselves to the Lord, and then to us by the will of God. (2 Corinthians 8:4-5).

Десятина – это Покорность, исповедуемому нами Евангелию Христову.
A tithe – is Submission to the Gospel of Christ preached to us.

Ибо дело служения сего не только восполняет скудость святых, но и производит во многих обильные благодарения Богу; ибо, видя опыт сего служения, они прославляют Бога за покорность исповедуемому вами Евангелию Христову и за искреннее общение с ними и со всеми, (2Кор.9:12,13)

For the administration of this service not only supplies the needs of the saints, but also is abounding through many thanksgivings to God, while, through the proof of this ministry, they glorify God for the obedience of your confession to the gospel of Christ, and for your liberal sharing with them and all men, (2 Corinthians 9:12-13).
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